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Poseł Konfederacji Artur Dziambor mówi, że ma nadzieję, że Sąd
Najwyższy uchyli postanowienie Państwowej Komisji Wyborczej o
odrzuceniu  sprawozdania  finansowego  Konfederacji.  Polityk
krytykuje  system  subwencji  budżetowych  dla  partii
parlamentarnych, jako utrudniające funkcjonowanie ugrupowaniom
funkcjonującym poza Sejmem: Partie polityczne powinny dostawać
pieniądze przede wszystkim od swoich sympatyków.
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